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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2015. május 20-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 9 óra 00 perc,  
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Rásó János alpolgármester 
 Kincses László képviselő 
 Dr. Komoróczy Károly, a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató 

Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 Benyáts Balázs, Szenczi-Divizor Kft képviselője 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Nánássy Mónika, Városgazdálkodási Iroda ügyintézője 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, Pató Józsefné 
egyéb elfoglaltságai miatt igazoltan van távol, a bizottság határozatképes.  
 
Kérem, szavazzunk a meghívó szerinti napirendi pontokról, a szavazás eredménye 4 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Beszámoló a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2014. évi 

mérlegbeszámolójának jóváhagyására. 
 Előadó: Dr. Komoróczy Károly ügyvezető 
 
2. Előterjesztés a Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2015. évi 

üzleti tervének elfogadására 
 Előadó: Dr. Komoróczy Károly ügyvezető 
 
3. Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének módosítására. 
 Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
4. Különfélék 

 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Tóth László legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
1. napirend 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
A bizottsági tagok részére eljuttattuk a tegnapi napon tartott Felügyelő Bizottsági ülés 
jegyzőkönyvét. Elfogadták a 2014. évi beszámolót, a könyvvizsgálói jelentést, a 2015. évi 
üzleti tervet. 
 
Kincses László, képviselő 
Nem volt rá mód elolvasni a jegyzőkönyvet, nem az utolsó pillanatban kell ideadni. Az 
anyagokat át sem lehet olvasni. A Kft-k esetében évek óta ez a tendencia. Belgyógyászati 
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rendelésnél aránytalan torzulás a két rendelés között? Mi az oka? A labornál hogy jönnek ki a 
számok? Egyéb tevékenység: Nagyobb kapacitással is működhetne. Ez mit jelent? 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
A Felügyelő Bizottsági anyag nem kötelező része a beszámolónak. A belgyógyászat esetén 
azért van eltérés, az egyik belgyógyász rendel mindennap reggel, délután. Mindenkit fogad, 
40 órában dolgozik. A másik belgyógyász 20 órában két napot – hétfőn és szerdán - dolgozik. 
Általános orvoshiány van. Ez a belgyógyász nem tud többet itt rendelni. Az OEP szabályozza 
a napi betegellátást. Az előírtnál több ellátás finanszírozás visszavonást von maga után. Új 
belgyógyászt szeretnénk bevonni a rendelésekbe. A labor munkája átfut a kft-én, ennyi 
vérvételre van finanszírozás. A teljesítményt mi kiszámlázzuk. Jól működik, nincs várólista. 
A foglalkozás egészségügyi vizsgálatba több céget szeretnénk bevonni, hogy több bevételünk 
legyen, itt nincs ellátotti korlát. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A belgyógyászatnál jó lenne, ha megoldódna a probléma. Diabetológia az első és 
endikronológia a második vonal. Kincses képviselő úr szerint túlterhelt az egyik belgyógyász. 
Szöőr doktor úr az egyik legjobb bőrgyógyász, az ellátás megfelelő színvonalú. 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
KEOP pályázat keretében a röntgengép digitalizáló beszerzését szeretnénk, önerő nélkül. 
Most társadalmi egyeztetés folyik, még ebben az évben megvalósulhat. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Ha nem sikerül a pályázat, van B verzió?  
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Most a pályázatra koncentrálunk vagy megnézzük a részletfizetési lehetőséget. A bevételből 3 
év alatt ki lehetne fizetni. 
 
Kincses László, képviselő 
A Kft. 100%-os tulajdonosa a kft-nek. Most először. A digitalizáló beszerzése mindenképpen 
fontos. A foglalkozás egészségügyi vizsgálat hullámzó tevékenység a cégek változása miatt. 
A közfoglalkoztatottak száma nő. A Tensio 96 Bt. peres ügyével kapcsolatban kiegészítést 
kérek. 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
A foglalkozás egészségügyi vizsgálatnál nincs nagy profit. A Tensio Bt a 2077-2011-es 
időszakra esik. A finanszírozás felosztása, a rezsiköltség felosztása a per tárga. A fizetési 
kötelezettség – mely 46%-os – 2,1 millió Ft+kamat, kb. 3 millió Ft + per és ügyvédi költség. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A foglalkozás egészségügyi vizsgálat kötelező, látok benne perspektívát. Örülök, hogy vége a 
pernek. A gyermek tüdőgyógyászat sajnos nem működő szakrendelés. Pozitív dolog, hogy a 
megvalósult a bérfejlesztés. 
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Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Tárgyaltam a karcagi és a berettyóújfalui kórházzal. Ők lemondtak az órákról a mi részünkre. 
8 óra plusz a finanszírozás itt marad. A szerver gép, az informatikai hálózat fejlesztése 1 
millió Ft-ba kerül, lehet hogy sikerül pályázati forrást találni. Ez októberig megtörténik, addig 
a régi gépet életben tartjuk.  
 
Kincses László, képviselő 
Különbséget szeretnék tenni a régi és a mostani menedzsment között. A Tensio per múltbéli 
örökség. Összegzés: fontos a szerződések felülvizsgálata. A szakorvosoknak ne legyen 
lehetőségük visszamenőleg perelni a kft.-t. A rezsiköltségek elszámolása nincs teljesen 
rendben. Igazgató úrnak köszönjük, hogy harcol a 8 óra bevételért. A beszámolóban nincs 
rovat a bérleti díjakra vonatkozóan. Más struktúrájú a kiegészítő melléklet, nincs 
összehasonlíthatóság. A létszám 28 főről 22,6 főre változott, mi az oka? 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Minden típusú szerződés felülvizsgálata folyamatban van. Új könyvelő dolgozik – egy millió 
Ft megtakarítás keletkezik így -, ezért más a beszámoló struktúrája. Az orvosok 
szerződésének felülvizsgálata és módosítása megtörtént, a jelenlegi szerződés kizárja a peres 
dolgokat. A bíróság a felosztást kifogásolta, az arányokat. Most négyzetméter illetve igénybe 
vett szolgáltatás arányos a felosztás. Kivéve az orvosi ügyelet, velük nem sikerült 
megállapodni. Egyeztetünk folyamatosan. 
 
Benyáts Balázs, a Szenczi-Divizor Kft. képviselője 
A kiegészítő mellékletre vonatkozóan formai előírás nincs, csak a tartalomra, mely a 
számviteli törvénynek megfelel. A statisztikai létszámot a bérprogram számolja ki. 
 
Kincses László, képviselő 
Az orvosi ügyelettel kötött első megállapodás volt megengedő. Az elejétől fogva nem fizet. 
Az anyag most sem tartalmazza a rezsik tételes költségeit. Az orvosi ügyeletre vonatkozó 
megállapodás felülvizsgálata városvezetői kompetencia. 20 millió Ft-ról van szó 2007. óta. 
Haladéktalanul túl kell jutni ezen az állapoton. 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Kb. havi 50 eFt költségről van szó. Még elviselhető a kft. számára. Az egészségügyben nem 
lehet mindent számolva nézni. Az ügyelet jól végzi a dolgát, majdnem monopol helyzetben 
vannak. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Örülök, hogy átbeszéltük a szerződéseket. Örülök a költségcsökkentő intézkedéseknek, a 
megvalósult beruházásoknak. Az orvosi ügyeletnél tegyen lépéseket igazgató úr, ne hagyjuk 
annyiban. Elfogadásra javaslom a beszámolót. 
 
Szavazzunk a beszámolóról, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

18/2015. (V. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2014. évi 
mérlegbeszámolójának jóváhagyásáról készült beszámolót elfogadásra javasolja 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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2. napirend 
 
Kincses László, képviselő 
Az orvosi ügyelet esetében 2012-es adat: 230 eFt/hó, amit nem fizet meg. A patikát szóba sem 
hoztuk. A 2010. augusztus 1-i bérleti szerződés van érvényben, ott 400 eFt/hó szerepel. 5,4 
vagy 4,8 millió Ft. A hátralékot sikerült a patikának rendeznie? Mikor? 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Bérleti díj: az orvosi ügyelet nem kért minden szolgáltatást, kb. 50 eFt-ra jön ki a rezsiköltség 
és az igénybe vett szolgáltatás. Vannak szolgáltatások, melyet maga old meg. Patika bérleti 
díj: a táblázat szerint négyzetméter+igénybe vett szolgáltatás, ezen felül nettó 50 eFt. 
Átvállalta az előzőekben felgyülemlett tartozás kiegyenlítését. Ez 2015-ben fog realizálódni. 
 
Kincses László, képviselő 
Régen 110 eFt rezsi plusz 290 eFt-ról szólt a szerződés, ez 2010-es adat. Van-e új szerződés? 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
Tulajdonos váltáskor új szerződéskötés történt, piaci alapokra helyezve, négyzetméter arányos 
és igénybe vett szolgáltatás arányos felosztással. 
 
Kincses László, képviselő 
Mikor volt előzőleg Felügyelő Bizottsági ülés? Tavaly ilyenkor nem észrevételezte a patika 
szerződés változását. Hogy-hogy ilyen gálánsak lettünk egy céggel? 
 
Dr. Komoróczy Károly, Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője 
A patika minden Felügyelő Bizottsági ülésen szóba került. A Felügyelő Bizottság a 
kintlévőség kezelését fontosnak tartja. A bérleti díjat a piac határozza meg, a szerződés nettó 
pozitívumot termel, a régi szerződés irreális áron volt. A Felügyelő Bizottság is nyomon 
követi, hogyan fizeti a Pharmaház a kintlévőséget. Az egészségügyben van néha, hogy le kell 
írni a költségeket, veszteségeket, mint most az 500 eFt-ot. De így megmarad az allergológiai 
szakrendelés. 
 
Benyáts Balázs, a Szenczi-Divizor Kft. képviselője 
A cég felszámolás alatt van, ez a követelés fele, de hátha valamennyi befolyik. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Remélem, a fejlesztési tervek megvalósulnak. 
 
Szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 

19/2015. (V. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A Püspökladányi Egészségügyi Szolgáltató Nonprofit Kft. 2015. évi üzleti tervének 
elfogadásáról készült előterjesztést támogatja 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 
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3. napirend 
 
Fenyves Vidor, képviselő 
Az egyéb pénzügyi műveletek mit jelent? Az önkormányzati földek műveléséről mit lehet 
tudni. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
Az egyéb pénzügyi műveletek a folyószámla hitel kamatát tartalmazza. A földek szántása, 
vetése beszerzés alapján. Az előirányzat a területalapú támogatás összege. 
 
Kincses László, képviselő 
Földdel kapcsolatban: a bizottság tárgyalja meg és a testület határozzon arról, hogy ki művelje 
a földet. Protekcionizmus tapasztalható. Törvényességi észrevétel: mikor mutatják be a 
pályáztatás anyagát? A Segítő Kezeknél mi a 3 649 eFt forrása? Mennyi a közfoglalkoztatás 
előirányzat maradványa? Mennyi a december 31-i pénzkészlet? Hogy történt az állami 
támogatás felosztása? Iparűzési adó hogy értelmezhető? 191 millió Ft a kötvényből el nem 
költött rész. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási Irodavezető 
A 36 014 e Ft, a 4. számú mellékletben található, államháztartáson belüli megelőlegzések 
visszafizetése jogcímen, ez a 2015. 0. havi finanszírozást jelenti. A normatíva elszámolás a 
Segítő Kezek intézménnyel kapcsolatos. A közfoglalkoztatás novemberben és decemberben 
indult,m 1-2 havi előleget kaptunk, ez lett visszatervezve. A maradvány levezetése 
jogszabályi előírás. Az iparűzési adó 2014. évi többlete kompenzálja a fejlesztési bevételi 
kiesést. A 191 millió Ft nem a tényleges kötvény forrás, ott van még a HURO beruházással 
kapcsolatban a 150 millió Ft-os bevétel. 
Az önkormányzatnak 100 millió Ft-os folyószámla hitelkerete van, felhasználása folyamatos. 
A költségvetési egyenleg nem lehet deficites. A befolyt iparűzési adó többletbevétele tette 
pozitívvá a költségvetést. A stabilitási törvény értelmében csak likvid hitelt vehetnek fel az 
önkormányzatok. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Elfogadásra javaslom az előterjesztést. Szavazzunk az előterjesztésről, a szavazás eredménye: 
3 igen, 1 nem szavazat. 
 

20/2015. (V. 20.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat 2015. évi költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést 
támogatja 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
Különfélék 
 
Kincses László, képviselő 
Ügyrendi jellegű bejelentés: múlt héten volt soron kívüli Városfejlesztési Bizottsági ülés és 
nem lesz soros ülés. 
 
Tóth László, képviselő 
Jövő héten lesz soros bizottsági ülés. 
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Kincses László, képviselő 
Erről kaphattunk volna értesítést. A hivatalnak van-e példánya a 2014. január 1-jei dátumú, az 
Egészségügyi Kft. és a Pharmaház Kft. között kötött szerződésről? A helyiség bérleti 
szerződés megkötése előtt volt-e versenytárgyalás. 16 hónappal később tudjuk meg ezeket. 
Lehettek volna olyanok, akik jobb ajánlatot adtak volna. Az új ügyvezető olyan döntést 
hozott, amely alapjaiban változtatja meg a szerződést. 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
 
 
 
 
Az ülés befejezése: 10 óra 48 perc. 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Tóth László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 
 
 
 
 
 
 


